
Jag heter Thomas, SM0KBD och tog mitt cert 1979 när jag gjorde lumpen. 
 
Under de första åren därefter körde jag radio från SK7PI (Lunds Tekniska Högskola 
klubbstation på den tiden). Det blev mestadels RTTY på stora oljedoftande 
skrammelmaskiner på kortvåg. Jag hade även en HW-8, som jag själv byggde ihop och 
som fortfarande finns kvar faktiskt! Det var kanske inte den bästa mottagaren i den, en 
direktblandad variant, så det blev inte så mycket kört på den. Men det va kul att ha byggt 
den och modifierat den själv. 
 
Nästa steg som radioamatör var att hålla på med paketradio på 2m och 70cm på 1990-
talet. Under några år kompilerade jag NOS och skrev lite i koden till de olika NOS:ar som 
fanns då. Övrig amatöraktivitet låg nere beroende på antingen att det inte gick att sätta 
upp antenner eller att stör-nivån var förskräcklig på mina QTH:n. 
 
Därpå hände det inget på många år. Men en dag under pandemins första år kom 
SM0KAK, Lasse, hem till mig, på en antenns avstånd, med en rigg som han överlämnade 
med orden: ”Du har väl inte så mycket för dig, så här har du en rigg så att du kan hjälpa 
SK0CT (Amatörradioklubben vid Ericsson) att vinna NAC i år”. Sedan som av en 
händelse, fortfarande på en antenns avstånd, dök SA0CAN, Aurelian, upp nästa dag med 
en 2m halo, som han överlämnade med orden: ”Jag hörde att du fick en rigg igår, här har 
du en antenn till den”. 
 
Eftersom jag inte hade så mycket att göra, satte jag upp antennen och kopplade ihop rigg 
och antenn och började köra 6m, på en hembyggd dipol, och 2m på halon och hjälpte 
SK0CT att vinna NAC. 
 
Efter detta var det inte mer än att köpa en egen rigg samt byta ut antennen mot en egen. 
Idag är jag aktiv på 6m, 2m och 70cm och på 15m hemifrån. 15m blev det eftersom jag 
lyckades på in en fullsize dipol för 15m på vår tomt. På 6m / 2m / 70cm försöker jag köra 
NAC-testerna varje månad. Ambitionen är mest att dra in lite poäng till SK0CT eftersom 
det är kul att köra radio… Antennerna jag har räcker inte till för att ligga i topp! 
 
Jag har under många år varit medlem i SK0CT. Någon gång på 1990-talet höll jag i kurser 
för de som ville ta cert. Det blev några nya amatörer under dessa kurser. Under de 
senaste två åren har jag varit ordförande för SK0CT. 2022 blev vi i SK0CT tillfrågade om vi 
ville hålla i V/U/SHF 2023 eftersom det var SM:s tur. Efter många turer beslutade vi oss för 
att hålla mötet på anrik mark i Ånnaboda. Och på den vägen är det. 
 
Numera är jag medlem i SK0CT samt SK0MT, Täby Sändaramatörer och SK0UX 
Kvarnbergets radioamatörer. 
 
När jag inte kör radio jobbar jag på Ericsson med radio. Mitt hemma QTH är Täby där jag 
bor med min sambo. 
 
 


